主 日 崇 拜 程 序


2020 年 1 月 12 日   早上 11 時正

Sunday worship 
　
　
12. January 2020 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship：詩篇 Psalm 105：1





3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  最知心的朋友







2.  耶穌恩友歌 （生命聖詩 433 首）





3.  我知誰掌管明天 （生命聖詩 282 首）



4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  42：1 - 6




Scripture reading s
*  新約： 使徒行傳  Acts  18：24 - 19：7



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《不再一樣的禱告》




Sermon
*  Topic：《Prayers that make difference》





*  經文  Verses： 但以理書  Daniel 6：10-11







使徒行傳  Acts 12：4-5







帖撤羅尼迦後書  2 Thessalonians 1：10-12
7.
回應詩歌  Hymns
*  耶穌恩友歌 （生命聖詩 433 首）



8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet







講道經文 / Sermon Verses：但以理書  Daniel 6：10-11

使徒行傳  Acts 12：4-5，帖撤羅尼迦後書  2 Thessalonians 1：10-12
6:10  但以理知道這禁令蓋了玉璽，就到自己家裡，一日三次，

雙膝跪在他神面前，禱告感謝，與素常一樣。




6:11  那些人就紛紛聚集，見但以理在他神面前祈禱懇求。

12:4  希律拿了彼得，收在監裡，交付四班兵丁看守，每班四個人，

意思要在逾越節後把他提出來，當著百姓辦他。




12:5  於是彼得被囚在監裡；教會卻為他切切地禱告　神。


1:10  這正是主降臨、要在他聖徒的身上得榮耀、又在一切信的人身上

顯為希奇的那日子。我們對你們作的見證，你們也信了。


1:11  因此，我們常為你們禱告，願我們的　神看你們配得過所蒙的召，
又用大能成就你們一切所羨慕的良善和一切因信心所做的工夫，


1:12  叫我們主耶穌的名在你們身上得榮耀，你們也在他身上得榮耀，

都照著我們的　神並主耶穌基督的恩。




******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為Drammen一個姊妹的喪禮禱告，求主安慰丈夫和孩子。為生病的

弟兄姊妹們禱告，求主安慰和看顧。Pray for the sister who passed away 

in Drammen. May God comfort her children and husband. Please also pray 

for the sick. May the Lord heal and strengthen their faith.


→
為中國家庭教會的王怡牧師及家屬禱告，他因信仰先被拘留一年，

並在耶誕節期間判處9年徒刑。求主堅固他的信心，安慰家人，



紀念他為義受的逼迫。也求神感動中國執政掌權者，敬畏神，



保護信仰自由，保護神的教會，善待神的僕人。Pray for Rev. Wang Yi 

and family of the Chinese house church. He was detained for one year and 

sentenced to 9 years in prison during Christmas. May the Lord strengthen his 

faith, comfort his family, and remember his suffering for his faith. May God 

speak to the Chinese authority reminding them to fear God, protect freedom 

of belief, protect the church of God, and treat God's servants with kindness.
家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！












→
1月26日教會慶祝春節，請大家帶好一點的菜來分享，共度新春佳節。



​The Chinese New Years celebration in our church will be on the 26th of Jan. 



Please bring good quality food to share






→
教會需要一些弟兄姊妹輪流關心如玉姊妹，例如打電話，探訪，陪同去



醫院，有時需要用車，幫忙購物等。為了避免太多人一起去，請願意參



與關心的弟兄姊妹跟陳牧師或潘海雲報名，以便統一安排。The church



needs some brothers and sisters to take turns to care for Sister Yoyo, including 



making phone calls, visiting, accompanying her to the hospital, sometimes using 



cars, helping shopping, etc. In order to avoid too many people going together, 



please contact Rev. Chen or Helen Pan to make a plan.




→
教會每週四晚上5.30-7.00有禱告會，請大家參加。Prayer meeting every 



​Thursday evening from 5.30 to 7.00pm.  Please come and pray together. ​



→
今年復活節4月9-11日，禮拜四到禮拜六，計畫舉行全教會的培靈會，



大家一起靈修禱告，彼此有更多的認識，在主裏建立更深的友誼和關係，



陳牧師今年將與大家一起過復活節。請弟兄姊妹提前預留時間，詳細內容



稍後再報。 April 9-11, Thursday to Saturday during the Easter holidays,, we will 



plan to have a spiritual revival camp for the whole church, everyone is well come. 



Through spiritual sharing and pray together, to get to know each other better and 



to build a deeper friendship and relationship in the Lord. Pastor Chen will also 



join this year. Please reserve the time in advance, and the details will be reported later.
→
從2月份開始，OK團契的舊約小組將開始學習播道神學院的神學延申課程，



共分新舊約聖經概要，系統神學和實用神學課程。第一個專題是聖經論共



7課，由神學院的院長視頻授課，陳牧師帶領重溫和討論，一起作功課。



時間是每星期一晚上7-9點。詳情稍後再報。From February , the OK Fellowship 

will begin to study theological extension courses of the Evangelical Theological 



Seminary, which will be divided into New and Old Testament Bible summaries, 



systematic theology and practical theology. The first topic has total of 7 lessons on 



biblical theory, taught in video lecture by the Dean of the Seminary, and Rev. 



Chen will lead discussion and to help with homework. The time is 7-9 pm every 



Monday. Details will be reported later.






→
牧者行蹤/ Travel Schedule






Ivy傳道和Glen宣教士1月8-12，22-27日在貝爾根事奉。



Pastor Ivy and missionary Glen serve in Bergen from January 8-12, 22-27.
